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	Основные темы конференции:

· Личность и общество 
в трансформирующемся мире

· Организационные, социальные, психологические и медицинские, аспекты здоровья и благополучия 

· Психология в современном образования и здравоохранении
· Инновационные ИКТ и психолого-педагогические подходы в системе многоуровнего образования
· Новые медицинские и психосоциальные технологии 

· Прикладные вопросы современной психологии, педагогики, медицины
	Key topics of the Conference:

· Personality and society 
in transforming world

· Health and wellbeing: 
organisational, social, psychological, medical and educational issues

· Psychology in contemporary education and health service
· Innovative ICT and psychological approaches in the system of 
multilevel education
· New medical and psychosocial technologies in health care service
· Applied problems of psychology, pedagogics and medicine 



Заявку  на  участие  в  конференции  c  указанием  Ф.И.О.,  должности,  научной  степени, звания, места  работы,  желаемой  формы  участия,  контактной  информации (адрес,  телефон, электронная  почта)  и  материалы  для  публикации  на русском или английском языке объемом до 900 слов без рисунков и таблиц можно представить  одним файлом в оргкомитет по  электронной  почте  chapn1962@yahoo.com  до  15 сентября  2012  г.
Authors are invited to submit papers in Russian or in English (max 900 words) within the scope of the conference. Abstracts should contain title of the paper, author(s) name(s) and organisation(s), E-mail address of the corresponding author, text and should be sent to the Organizing Committee by E-mail: chapn1962@yahoo.com. No figures, diagrams or tables can be included. The deadline for submission is September 15, 2012.
